
MERKNAD TIL OPPSTARTSMELDING – NÆRINGSAREAL PÅ  

MATRE 
  

 

Viser til min tidlegare innsende merknad til oppstart av reguleringsarbeid for 

næringsareal på Matre.  Desse merknadane står ved lag.  

 

Vil også visa til min merknad på informasjonsmøtet på Matre skule 24.06.20, 

der det av meg, og mange fleire, vart peika på faren for høgt støynivå ved drift 

av eit datalagringsenter. 

 

Det er vanskeleg å setja lit til at støynivået vil verta akseptabelt, då særleg med 

tanke på at slik informasjon ofte kjem frå bransjen sjøl. Ut sakspapira finn eg at 

støynivået er heller uavklåra. Diverre er det ingen veg attende når ei slik 

verksemd har starta opp, og støynivået viser seg å vera plagsam, gjerne 

helseskadeleg for innbyggjarar. 

 

Arealet som er avsett til eventuelt datasenter i planområdet tar for mykje av det 

regulerte området.  Det vil vera svært avgrensa nyttbart areal igjen til andre 

føremål, td servicebygg/visningssenter.   

 

Når det gjeld tal på lokale arbeidsplassar innan denne bransjen, har 

forventningane gjerne vore store.  I dag vert, som vi veit, arbeidskraft innleigd 

både i anleggs- og driftsperioden.  Lokalt har ein gjerne lite å henta sett opp mot 

inngrep og ulemper.   

 

 

Rognald Matre 

Matre 51 

5984 Matredal 

 

 

 

 

 

 
 


